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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 9. november 2012 

 
Tid og sted:  kl. 09.30 – 12.00, Skibotn samgunnshus 
 
Tilstede: Stian Forsaa, Eirik Skoglund, Jonas Stenberg Nilsen, Vebjørn Karvonen, 

Susanne Garden, Rebecca Ørnebakk og Ida-Kristin Larsen. 
 
Forfall: Ingen 
 
 
Ordfører Sigmund Steinnes deltok på møtet kl. 9.30 – 11.00 
 
 
25/12   Orienteringssaker 
 

a) Status underskriftskampanjen for bedre busser 
b) Økonomistatus for ungdomsrådet 
c) RUST-konferansen 11. november 2012 
d) Eventuelt 
 
Behandling: 
 
e) Sjumilssteget – kommuneanalyse 2012 
 
Sakene tatt til orientering 
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26/12   Budsjett 2012 – innspill til formannskapets arbeidsmøte 
 

Formannskapet starter budsjettprosessen fram mot et kommunebudsjett for 2013 
med arbeidsmøte i november. Ordføreren forteller litt om budsjettarbeidet. 
Ungdomsrådet kan deretter diskutere hvilke områder de mener er særlig viktig for 
barn og unge i Storfjord, og sende innspill videre til formannskapet. 
 
Behandling: 
 
Ordføreren orienterte om budsjettprosessen, og ungdomsrådets rolle. 
 
Neste arbeidsmøte er 13. november og ordføreren ber om et innspill til det møtet. 
 
Ungdomsrådet har følgende innspill: 
 

• Rusforebygging og informasjon om konsekvensene av rusbruk er viktig. 
Skolene bør innhente eksterne presoner med erfaring med rusbruk til å 
orientere. Gjerne personer fra kommunen, som er her hvor vi er. Åpenhet 
er viktig, og gruppearbeid er også en måte å jobbe på for at ungdom skal 
snakke sammen om sin egen rolle for å forebygge. 

• Rus blant ungdom er allerede et problem, og eventuelle kutt i rus- og 
psykiatristillinger vil ikke akkurat gjøre denne situasjonen bedre. 
Konsekvensene for den enkelte er veldig store, og rusproblemer kan 
ødelegge framtida til ungdom, 

• For ungdom i ungdomsskolen er det mer positivt med en felles skole, men 
de lange reisetidene for enkelte er også viktige å ta i betraktning. Men 
samholdet vil bedres, og det vil være mye å spare selv om det pga 
investeringene som er gjort vil ta litt tid å gå i null. Det blir også et større 
miljø og lettere å få venner, noe som igjen vil øke trivselen. 

• Kulturskolen er et positivt tilbud for veldig mange. Man lærer å bruke et 
instrument, og kan f.eks. spille i band på fritida noe som er forebyggende. 
Vi har en av landets beste kulturskoler og UKM. Tilbudet gir mange 
muligheten til å utvikle seg, noe man kan bruke også på skolen og i 
framtida. Flere vil havne på venteliste og tilbudet vil bli dårligere. 

• Det er viktig at det nye klubblokalet får det utstyret den trenger. 
Ungdomsrådet har sendt inn ei liste med utstyrsbehov etter sitt forrige 
møte. 

 
 
27/12   Arbeidstilbudet for ungdom 
 

I sak 21/12 i forrige møte diskuterte ungdomsrådet arbeidstilbudet til ungdom i 
Storfjord. Leder fikk i oppgave å utforme et forslag til brev til næringsforeninga 
og et leserbrev til neste møte. Dette legges fram i møtet. 
 
I tillegg er det kommet et innspill fra helse- og omsorgssjefen om muligheten for å 
etablere en Småjobbsentral i Storfjord. Maria orienterer mer om hva en slik sentral 
er i møtet. Ungdomsrådet inviteres til å komme med sitt syn på dette forslaget, og 
komme med forslag til hvordan småjobbsentralen best kan organiseres dersom den 
etableres. 
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Behandling 
 
Forslaget om småjobbsentral er veldig godt. Ungdom vil være interessert, og kan 
bruke ei nettside for å finne jobbene. Jobber må hentes inn via informasjon på 
plakater, i media osv. 
 
Jonas leste opp forslaget til leserbrev og til næringsforeninga og –bedrifter. 
Ungdomsrådet sluttet seg til utkastet, og det sendes ut slik det er lagt fram. 
 
 

28/12   Kulturell kurshelg 
 

I sak 21/12 i forrige møte diskuterte ungdomsrådet kulturtilbudet for ungdom. 
Man var enige om at tilbudet gjennom kulturskolen og UKM er veldig godt, men 
at det kanskje ikke er alle familier som har råd til å delta. Det kunne derfor være 
viktig å jobbe med tilbud som ikke koster så mye, og ungdomsrådet ønsket å 
diskutere muligheten for å arrangere kurshelg, f.eks. i teatersport eller dans, på 
neste møte. 
 
Behandling: 
 
Tiltak i 2013: 
 

• Teatersport: Stian forespør aktuell kursleder. 
• Fotokurs: Rebecca forespør aktuell kursleder. 
• Hip-hop: Maria forespør aktuell kursleder. 
• Selvforsvar, karate e.l.: Maria forespør aktuell kursleder. 

 
Tas opp for videre behandling på neste møte. 

 
 
29/12   Fritidstilbudet i Storfjord 
 

I sak 21/12 i forrige møte diskuterte ungdomsrådet fritidstilbudet for ungdom. Ida 
og Rebecca fikk i oppdrag å finne ut hvor stor interessen er for å slå sammen 
tilbud for både Hatteng og Skibotn for f.eks. å få til jentelag i fotball. De legger 
fram resultatet fra undersøkelsene i møtet, og så det jobbes det videre med saken 
ut fra disse resultatene. 
 
Behandling: 
 
Interessen var stor, Rebecca har fått 10 interesserte og Ida har fått 10 interesserte. 
Folk har begynt å spørre når det blir, hvor ofte osv. 
 
Rebecca spør aktuell trenerkandidat. Rebecca og Ida kontakter deretter de to 
idrettslagene for å foreslå et samarbeidslag som trener annenhver gang i hallen på 
Skibotn og Hatteng. 
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Stian W Forsaa (s) 
Eirik H Skoglund (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 
Vebjørn Karvonen (s) 
Ida-Kristin Larsen (s) 
Rebecca Ørnebakk (s) 
Susanne Garden (s) 
 
 
 
Rett avskrift bekreftes 9. november 2012  
 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
Med hilsen 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


